

Referat af bestyrelsesmøde i Ballerup kammerkor mandag d. 07-09-2020 kl. 19 hos Aase Høg.

Til stede var Aase Høg, Henrik Borre Larsen, Tove Møgelgaard Andersen, Annalisa Tams og Aase Teglbjærg Pedersen

1. **Valg af referent:** Aase TP skriver referat.
2. **Gennemgang af referat fra forrige møde:** Da vi godkender referatet via mail, vil vi bruge punktet til at følge op på evt. løse ender fra sidste referat, og vi omdøber punktet til 'Opfølgning af referat fra forrige møde' for fremtiden. Der var ikke noget at følge op på fra sidste referat.
3. **Meddelelser, som ikke falder ind under dagsordenens øvrige punkter:**
 - a. Fra formanden:

Hun viste hverveannoncen i Ballerup Bladet – den står fint, og kommer forhåbentlig også med næste gang – selvom Henrik ikke har fået regning for mere end 1 indlæg.
Hun skal have bestilt et andet mødelokale til torsdag d. 19. november.
 - b. Fra kassereren:

Han gennemgik vores ansøgning om tilskud til Ballerup kommune. Det ser godt ud.
Henrik har undret sig over hvorfor vi ikke indberetter til skat, og har kontaktet skat. Det viser sig at være ok, da der står i vores vedtægter at ved opløsning af koret, går pengene til et godgørende formål.
Der bliver rykket for manglende kontingent indbetaling i morgen.
4. **Medlemmer**
 - a. Status. Der kommer 3 nye på torsdag.
 - b. Fravær. Intet at bemærke – vi har trods alt kun har én øvetorsdag
 - c. Endelig optagelse. Vi synes der max må gå 4 øvegange før et nyt medlem kommer til optagelsesprøve. Dog må vi pt vente til vi har en fast dirigent.
5. **Ny dirigent.**

Da vi kun har 3 ansøgninger, synes vi lige så godt at vi kan tage alle 3 til prøvedirektion. Forløbet bliver at bestyrelsen snakker med ansøgeren i en halv time, og derefter dirigerer ansøgeren koret i en time. I den time skal vi have opvarmning, dirigeres i noget vi kan rimelig godt og have indøvet noget nyt vi ikke kender i forvejen. AaseH finder et forslag til hvilken kendt musik vi vil dirigeres i.

Vi tager 2 dirigenter ind d. 8. oktober 2020. Første møder kl. 18:30, og dirigerer fra 19 – 20. Anden dirigent møder 20:05, snakker med bestyrelsen, og dirigerer fra 20:30 – 21:30. Henrik kan ikke komme d. 8. oktober.

Den sidste ansøger kommer d. 15. oktober 2020 kl. 18:30, og dirigerer fra 19 – 20. Herefter kan vi snakke med koret om hvad de mener – evt. lave en skriftlig tilkendegivelse, og så mødes i bestyrelsen og vælge dirigent. D. 15. oktober er i efterårsferien, så vi skal lige høre koret om der er mange væk.

AaseTP laver forslag til svar til dirigenterne og sender ud til bestyrelsen til kommentering. Vi kiggede løst på ansættelseskontrakten med Denis, men venter med evt. ændringer til næste møde.
6. **Vikarer, aflønning og kørselsgodtgørelse:**

Vi blev enige om at da de 2 studerende fungerer som vikar hhv. d. 24. september og d. 1. oktober, så skal de også have løn, og vi bruger den 'normale' lønsats.

Dirigenten får kørselsgodtgørelse på 100 kr (er det per øvegang, eller kun ved koncerter og andre arrangementer?).

Lisa har ikke været så god til at melde ud hvad vi skal synge næste gang. Men nu er der kun én gang tilbage, så måske er der ikke den store grund til at gøre noget ved det. Aase H. hører Lisa om næste torsdags (17/9) repertoire når de kører sammen til Bagsværd efter næste prøve (10. september).

7. **Stoleopstilling:**

Der var nogle pladser man så rigtig dårligt fra ved sidste prøve. Eigil har lavet et forslag, so m vi prøver næste gang. Aase TP mener det giver mening at sætte soprannerne i 2 grupper på fløjene. Vi skulle måske lave nogle sedler med B, T, A og S på til at lægge på stolene, så der ikke bliver helt så meget kaos når vi skal sætte os – eller måske have nogle 'bånd' for at vise hvor hvilke stemmegrupper sidder.

8. **Gruppeopdelt opgaveliste:**

Annalisa har – med kommentarer fra Tove og AaseTP - lavet et oplæg til en gruppeopdelt opgaveliste, hvor tanken er at vi har en 'tovholder' pr. gruppe, som er den, der sikrer at opgaverne bliver husket og evt. videreudviklet. Men der kan sagtens være andre personer end tovholderen på de enkelte opgaver. Listen blev godt modtaget, vi gennemgik den, og kom med følgende rettelser:

Formandsopgaver

-Kontakt til program- og koncertudvalget er Henrik, AaseTP er 'sparring'. Det er ok at AaseTP (eller andre) kontakter udvalget direkte i diverse spørgsmål.

- 'Korreddelelser': her bør der stå program- og koncertudvalget og ikke Jes.

Kassereren

- 'Arbejdspladssikkerhed og -vurdering: Her er AaseTP sparring.

- 'Salg af noder, CD'er mv': vi dropper teksten 'CD'er mv'.

- 'Fondsansøgninger': Her satte vi Eigil på sammen med Henrik. Vi sætter også Jes på, da han nok er den, der har den største erfaring på feltet.

- Nyt punkt 'Regnskabsafklæggelse til kommunen'. Varetages af Henrik.

Koncertansvarlig generelt venter vi med at gøre en hel masse ved punktet til vi kommer nærmere. en koncert, og det hele bliver lidt mere konkret.

- 'Koordinerer med program og koncertudvalget'. Vi var lidt i tvivl om hvad det dækker – der er næsten tilsvarende punkt under Formandsopgaver.

- 'Koropstilling ved koncerter' bør også indeholde op og nedgang.

- 'Aftaler med evt. solister og musikere' Henrik og ikke AaseTP er sparring

- 'Billetsalg': punktet dækker også hvem der skal sælge billetter. Punktet bør måske flyttes til 'Kassereren' gruppen.

- Nyt punkt 'Billetnet' – varetages vistnok af Jes.

Henrik sender den liste over opgaver ifbm. koncerter ud til resten af bestyrelsen.

Medlemspleje

- 'Opdaterer velkomstfolder' til nye medlemmer. Varetages af AT, og vi tager op om velkomstfolderen skal ændres på næste møde.

- 'Opdaterer info om korets medlemmer – foto'. Varetages af AT.

- 'Fører adresselisten'. Varetages af AaseH.

- 'Fører abudslisten'. Varetages af Tove

- 'Nye medlemmer'. Varetages af AaseTP med Henrik som sparring.

- 'Er lyttende og opsøgende i forhold til medlemmernes tilfredshed'. Vi dropper punktet idet vi antager at det er vi alle sammen.

- 'Fejning efter øveaftner'. Det gør vi på skift.

Kommunikation

- 'Presse' ændres til 'presseomtale', og flyttes op til 'koncertansvarlig'. Det oplæg til pr ved koncerter som Tove og Hanna har lavet, sender Tove også til program- og koncertudvalget, da vi synes opgaven primært ligger hos dem.

- 'FB'. AaseTP skal have lagt vores hverveannonce på vores facebook side.

9. Arbejdsfordeling mellem os og program og koncertudvalget.

Henrik sender mere ud om hvad der foregår i program- og koncertudvalget.

10. Permanent ændring af øvetider

Skulle vi ændre vores mødetid til 19:00 – 21:45 i stedet for 19:15 – 22:00 ? Så kan vi komme lidt tidligere hjem. Vi hører om korets mening på torsdag (d. 10. september).

11. Planlagte øvedage ud over det normale

D. 10. oktober har AaseTP bestilt bibliotekssalen i Skovlunde kulturhus (den anden sal end den vi normalt synger i). Der må kun være 25 personer i lokalet, så vi må håbe vi får nok afbud. Alternativt kunne vi låne 'sal 2' på Ballerup bibliotek. Der må være 50. AaseTP ser på det. Her efter mødet kan AaseTP fortælle at lokalet ikke virker specielt godt egnet til korsang – det frie område vi kan være på er mindre end i Skovlunde, til gengæld er der en masse plads mellem bogreolerne, men ikke noget man rigtigt kan bruge til korsang. Så vi beholder bibliotekssalen i Skovlunde.

Vi skal have orienteret koret om at vi har prøve d. 10. oktober og 15. oktober.

12. Planlagte koncerter

Er først 23. april 2021.

13. Nyt fra foreningerne

Det mest interessante fra mødet er at vi ikke behøver afspritte stolene for kommunen. Det med stoleafspritningen kommer fra kor72, så indtil videre retter vi ikke vores corona skriv.

14. Næste møde

Er mandag d. 19. oktober 2020 hos Annalisa. AaseTP henter Henrik og Tove på Måløv station kl. ca. 18:45.

15. Eventuelt

Tiltag for medlemmer, der føler sig bagud? Nej, det er noget man gør internt ved behov.